
Verslag kascommissie financieel jaar 2024 

Kascommissie: Mark Timmerman/ Joke Breembroek 

NSIJP:  Christianne Remmé penningmeester NSIJP 

Groenned: Ettje Graafstra administratief medewerker 

Maandagavond 3 maart om 19.30 uur is de kascommissie met de penningmeester van het NSIJP en 

Groenned bijeen gekomen voor de kascontrole over het boekjaar 2024. Christianne Remmé en Mark 

Timmerman via Zoom en Ettje Graafstra en Joke Breembroek live op het kantoor van Groenned in 

Donkerbroek. 

Terugblik vorige kascommissie 

De kascommissie is begonnen met een terugblik op het verslag van de kascommissie van vorig jaar en 

de aanbevelingen die daarin opgenomen zijn. 

Vastgesteld is dat van de twee aanbevelingen de eerste (nog) niet is uitgevoerd terwijl de tweede 

geregeld is. 

1. Het spreiden van vermogen op de rekening courant van de vereniging door middel van het 

overboeken naar een reeds geopende rekening bij de Bunq bank is onder andere vanwege de 

omslachtige procedure nog niet gedaan.  

Ook in 2024 is deze stap niet gezet vanwege twee wissels van het penningmeesterschap.  

 

2. Het advies om een beperking in te stellen voor de toegang van de rekening courant (#557) en 

de evenementen rekening (#292) en een limiet in te stellen voor het maximumbedrag dat 

Groenned zelfstandig kan overmaken. 

Dit advies is uitgevoerd, Groenned kan facturen tot een bedrag van maximaal € 1000,- 

zelfstandig uitvoeren terwijl daarboven een tweede handtekening nodig is van een bestuurslid 

van NSIJP. 

De kascommissie steunt het eerste advies, maar wil hieraan toevoegen dat dit de komende periode 

geen prioriteit heeft in verband met een wisseling van het penningmeesterschap. 

Kascontrole 
Verder heeft de kascommissie diverse controles uitgevoerd op verschillende grootboekrekeningen. 

Alle transacties waren prima terug te vinden in de administratie, er zijn geen tekortkomingen 

geconstateerd. Daarnaast zijn alle saldi van de bankrekeningen geverifieerd en in orde bevonden. Er 

zijn tijdens de controle geen onjuistheden en/of onrechtmatigheden geconstateerd. 

Al met al is de kascommissie van mening dat de penningmeester met de professionele ondersteuning 

van Groenned uitermate correct en zorgvuldig met de financiën van het NSIJP omgaat. De 

kascommissie heeft verder geen aan- of opmerkingen inzake het financiële beheer en administratie 

van de middelen van het NSIJP en Stamboekbureau. 

De kascommissie adviseert de ledenraad het bestuur decharge te verlenen voor het in 2024 gevoerde 

financiële beleid. 

Namens de kascommissie,  Mark Timmerman 

Joke Breembroek 


